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Ålandskyrka-Överbo samfällighetsförening 

*Närvarolista med deltagande och vilka som var representerade via 
ombud saknas. Kan ligga som bilaga. 

*Punkt 3, Mats S påpekade att revisionsberättelsen/ekonomin ej 
fanns tillgängliga på hemsidan. Skulle funnits tillgängliga med 
kallelsen. 

* Punkt 7 Styrelsen meddelade att inga förslag på utdebitering fick 
) lämnas på årsmötet av medlemmarna, utan måste enligt styrelsen 

inkommit som motion. 

* Henrik K hade gärna sett att då brofrågan dragit ut på tiden skiftat 
fokus och jobbat med andra delar av underhållet i stället, enligt den 
fastställda Sårs planen. 

*Flera på mötet var positiva till slåtter runt midsommar och att det 
ökade trafiksäkerheten. Då det inträffat tillbud med djur. 
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